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Készült: 2022, május 30_án ZalaMegyei Közgyűlés Hivatala (Megyeháza) Zalaegerszeg, Kosztolányi

út 10. szám a|attifsz.5. számú termében,

Tárgv: AZa|aMegyei Építész Kamara 2022, évi Taggyűlése

Jelenvannak:A mellékelt jelenléti ív szerint

Tervezett napirendi pontok:
1. Elnöki beszámoló 202l. évről és a2022,év ter-veiról

2. ZÉr PttUai-Fe gye lm i B i zottságának be számo l ój a

3. Zer reltigyelő Bizottságának beszámolója
4. Beszámolók elfogadása - szavazás

5. ZMÉKElnökségi tag vá|asztás:
a. Jelolőbűottúg beszámolőjaaZMÉKelnökségi tagvá|asztás elókészítéséról,

jelölésről
b. Választás, szav azás, szav azatszámlálás

6. Egyebek, zársző

Elnöki mesnvitó

Traier Ferenc:
Tisztelettel köszönti a megjelenteket, és megállapítja, hogy a megjelent tagok száma 9uórakor nem éri

eI az 50 yo_os részvételi arányt, így a tíggyűtó, hűozatképtelen, a taggyűlést 10@ órára újra

összehívja.
9s órai kezdettel a taggyT ilést megnyitja.

A taggyűlésen a tago[-fi %-ánik réizvétele szükséges, jelenlegi aktív taglétszámunk 202 fŐ, igY a

;etenióii ívet aláirt 22 főve1' 10,9 oÁa taggyűlés határozatképes.

Közli, hogy a taggyűlésról kivonatos jegyzőkönyv készül,

Levezetó elnöknek javasolja Izer Nándort,

A taggyűlés levezeiő elnoknek lzer Nándor1 a taggyűlés egyhangúlag elfogadta,

Izer Nándor:
Köszönti a megjelenteket.
AjegyzőkönyvvezetésérejavasoljaBükiAndreát,kéri'szavazzákmeg'
a jelyzőktin}v vezetésér. 

"gi,ipi 
Andreát a taggyúlés egyhangúlag elfogadta.

A jelyzokonyv hitelesítésére felkéri rotn zoliant és Vas Lász|őt,kéri, szavazzákmeg,



A jegyzőkönyv hitelesítésére Tóth zoltántés vas Lász\őt a taggyűlés egyhangúlag elfogadta,

Elmondja, hogy a napirendet előzetesen elektronikus formában kiküldtük, észrevétel, hozzászőlás nem

érkezelt.
Tájékoztatjaa taggyűlést, hogy Sónicz István ZMÉKElnökségi tag halála miatt egy másik elnÖkségi

tagok kell választanunt. n;etbtouizottság elvégezte a feladatát, melynek fo|yamatát a naPirendi Pont

keietében a Jelölőbizottság Elnöke Balogh Béla ismerlet,

szavazatszámlálónak javasolja Ba|ogh Béla, koron czainé l<öpör Erika és kustányné Lászlő Noémi

kamarai tagokat.

szavazatszámlálónak a három jelöltet a taggyűlés egyhangúlag elfogadta.

Javasolja továbbá, hogy a kiküldött napirendi pontokat a taggyűlés fogadja el,

I l 2022.(2022.0.30\ számű tagev űlési határ ozat:
lő napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta,

Felkéri Trajer Ferenc Elnök urat, hogy tartsa meg beszámolóját.

1.) Elnöki beszámoló

Traier Ferenc:

Tisztelt Kollégák

Az utolsó taggyűlés óta elhunyt kollégák emlékére

Pap Nándor t
Battancs József t
sónicz István t
kérek mindenkit, hogy szíveskedjék felállni 1 perces megemlékezésre.

Tájékoztatja a megjelenteket, hogy a ZaIa Megyei Epitész Kamara honlapjára felkerült a202L évi

beszámoló és a 2022. évi költségvetés terveze], valamint az Etikai-Fegyelmi Bizottság, valamint a

Felügyelő Bizottság beszámolója is. Minden taggyűléssel kapcsolatos információ Publikus, ÍgY

mindenki tájékozódhatott.

,,Sónicz Istvánra emlékezve, mint a kamara egyik oszlopos tagjára, volt alelnÖk és a kamaránk

működése folyamón mindig elnökségi tag valamint küldött tisztséget is betÖltÖtte-

Budapesti Műszaki Eg,letem ajitaJmérnakt karán tanult, okleyeles éPÍtészmérnÖki

v é gz e t ts é ge t s z er z e t t, maj d v ár o s é p ít ő _v ár o s gazdas ági s zakmérnö k l e tt.

Tanulmányai befejeztével sztilővirosába Kanizsára tért vissza, ahol friss diPlomásként a Zala

Meg,,ei Tervező Vállalatnát helyezkedett el. Hamar meghatározó része lett a cégnek,

kimagasló szaktudása, személyisége, valamint mindenki áttal jól ismert Páratlan humora

miatt.

Lojalitósát, elkötelezettségét - ami nem csupán a szakmában jellemezte - jól mutatta, hogY a

cégjoguíódjónól, a Kanizsaten Kfrnél ügyvezeíői tisztséget töhöíí be, egészen halóláig,



A város valamint a megle életében nagy Szerepet vállalt, A Nagykanizsai Városvédő

Egyesületnek is oszlopos tagja volt,

Aktívan tevékenykeiett az Építészeti Tervtanács - valamint a Városfejlesztési Bizottság

tagjaként, vezető tervezőként. Nem tudunk úgy végig menni a városon, hogy ne találkoznánk

egy horrá köthető épüteítel, egy neki köszönhető homlokzattal. Emblematikus kanizsai

példaként őrzi nevét a Kanizscti Dorotíya Kórház kerítésén díszelgő emléktábla, vagY a XI/III,

században épült, István munkájának ls köszönhetően 2000-es évek elején felújított

Vasemberház az Erzsébet téren, Hozzá köthető a kanizsai OTP rtók, a kanizsai bútorg,lár, de

számtalan helyi védelem alatt áltó épület, középület, Óvoda, iskola Őrzi keze munkáját,

emlékét.

2000-ben a város rendezéséért és építészeti fejlődéséért végzett kiemelkedő munkájáért a

,, Nagykanizs a Környe zetkultúr áj áért " kitüntető c íme t kapta, "

202I évbenmég mindig a COVID járvány okán nem a megszokott.módon tudtunk műkÖdni, sok volt

akorlátozőintézkedés.-A ZaIaMe§yeÉpiÉszetiNívódíjra és a,,Zala Megye Epítészetéért" PálYázaÍra

nem érkezett jelölés, Mint ismer"i". u' pályázat célja, hogy elósegítse az ii !rc\2k teremtését, a

hagyományos értékek megórzését, valamint-az építészeti és környezeti kultúra fejlődését. (beszámoló

mellékelve)

Kérem a2021, évi tényleges és a 2022. évitervezettköltségvetés elfogadását,

Izer Nándor:
Megköszöni az Elnök Úrnak atájékoztaíást.
Megkérdezi a tagokat, van-e ho)zásző|ásavalakinek. Mivel nem volt hozzászőlás, megkéri az Etikai

Fegyelmi Bizottságot, hogy tartsa meg beszámolóját,

2.) Etikai -Fegvelmi Bizottsáe beszámolóia:

Az Etikai - Fegyelmi Bizottság beszámolóját Fülöp Tibor EFB Elnök helyett BÓdis Géza EFB tag

ismerteti. Kéri, hogy fogadja el a taggyűlés a beszámolót,

(Az Etikai *Fegyelmi Bizotíság beszámolója mellékelve)

Izer Nándor:
Megköszöni a beszámoló megtartását, és megkérdezi, van_e valakinek hozzászólása,

Izer Nándor:
Felkéri a Felügyeló Bizottságot, hogy tartsa meg beszámolóját,

3.) Felügyelő Bizottság beszámolóia:

A Felügyeló Bizottság beszámolóját megtarlotta és kéri,

(A F e lügy e t ő Bizot ts á g b e s zámol ój a me ll é ke lv e)

hogy fogadja el a taggyűlés a beszámolót,

Izer Nándor:
Megköszöni a beszámoló megtartását, és megkérdezi, van

javaslat, kérdés nincs.

4.) Beszámolókelfogadása:

- e valakinek hozzászőlása. Hozzásző|ás,



Izer Nándor:
szav azásr a teszem a beszámolókat.

o Elnöki beszámoló: A taggyűlés egyhangúan elfogadja a 2021. évi költségvetés teljesítéséről

szóló beszámolót, valamint a tajgyűÉ, 
"gyhangúlag 

elfogadja a 2022, évre vonatkozó

költésvetés tervezetet.
. Etikai - Fegyelmi Bizottság beszámolója: A taggyűlés 22 ellenszavazaltal nem fogadja e| a

beszámolót,
o Felügyeló Bizottság beszámolója: A taggyűlés egyhangúlag elfogadta a beszámolót,

2 l 2022. Q 022.0 5.3 0 r\ számú T agev ű|épi határ o zat :

A taggyűlé" uzwtr'K2o2I. érib"r"árnol6J7i6 2022. évi kÖltségvetés tervezetet egyhangúlag

elfogadta.

A taggyűlés az Etikai _ Fegyelmi Birott.áS-.ut b"számolóját 22 e|lenszavazatta| nem fogadja el,

@izottságbeszámolójátegyhangúlagelfogadta.

Izer Nándor:
Elmondja, hogy a taggyűlés nem fogadta e| az Etikai_Fegyelmi Bizottság beszámo|őját, igy az

Alapszabály értelmébJn", a taggyűlés ibizalmat megvonja ibizonságtől és az Űjraválasztás mellett

dönt.

Bertók Sándor:
Ehhez egy másik

Izer Nándor:
Nem az azonnali űjrav áIasztás mel lett is lehet dönteni, az Alapszabály ezt megengedi,

5 l 2022. Q022.05.30.\ számű T aggv ű|ési határ ozatz

Az Alapszauaty o.tffiou"., u tuggyűle. uffit ui-Fegyetmi Bizottság azonnali Újraválasztásról

döntött.

5.) Jetölőbizottsáe beszámolóia

időpontban összehívott taggyűlést kell tartan i ?

Balogh Béla:

ffi h" gy az űjonnan megválasztandó ZMÉK Elnökségi
jeltllést. planJér usito, aki telefonos megkeresésre a jelölést

ielefonos megkeresés után jelölést elfogadta. A szavazólapokon

Izer Nándor:
F"lkér* t"ggyűlés résztvevőit, hogy először válasszák meg aZ új Elnökségi tagot,

Majd megkéií a Szavazatszámláló Éizottságot, hogy számolják össze a leadott szayazatokat,

ffisaleadott",u,u,uűulupjánaZMÍlKtisztségviselőiközéAggFerenc

tag jelölésére kettő kamarai tag kapott

ném fogadta el és Agg Ferenc, aki a
így Agg Ferenc neve szerepel.

elnökségi tagot egyhangúlag megválasztotta,



Izer Nándor:
E,lmondja, hogy a taggyűlés a Etikai-Fegyelmi Bizottságt6.1 megvonta a bizalmat és az újbóli

megválasztás mellett 6"űtot1 megkéri nalJ§n Bélát a Jelölőbizottság elnökét tegye meg a szÜkséges

lépéseket.

Balogh Béla:
Miután az Etikai-Fegyelmi Bizottság azonnali űjraválasztásáról döntött a taggYŰlés, ÍgY jelen

helyszínen folytatandó le a jelöltállítás.

Eláondja, hogy azppg eút k (Fülöp Tibor nem jelölhető, az a\apszabály szerint sem tisztséget, sem

bizottsági tagságot nem vállalhat.)
Megkéráezi"a ta-ggytilést, hogy ván-e olyun szemé|y, akit jelölni szeretnének azEFB tagatkÖzé?

Bálint Zoltán:
Jelölni kívánja Pulai Sándort,

Baloeh Béla:
Á t"ggyűré, 

"lőtt 
nyilatkoztaíjaPulai Sándor1, hogy elfogadja-e a jelölést:

pulaí sándor:
A jelölést elfogadja azEFB tagaiközé.

Baloeh Béla:
M"gké"d-t, megjelent EFB tagokat, hogy elfogadják_e a jelölést?!

n pis tagok a jeÉlést egyhangtrtag etro§áa.j ák.-Abizottságnak 7 taga és2 pőttagatagja lehet,

A ZMÉK Etikai-Fegyelmi Bizotts ágtagtrai közé a jelölést elfogadó tagok:

o Bálint zoltán
o Bódis Géza
r császár János
. Hanke Zsőfia A
o Németh Gábor
o pulai sándor
o szamosi Gábor
o Tamás Gábor

Izer Nándor:
a" png tugi jelölések után következzen a szavazás.Időközben elkészültek a szavazŐ|aPok, a listán

szerepló személyekre kel1 szavazni.

Megkéri a taggyűlés tagjait, adják le szavazatukat,

Felkéri a Szavazatszámlálő Bizottságot, hogy számolják össze a leadott szavazatokat,

A Szavazats zám|álőbizottság a szavazatokat megszámolta, a szavazatok alapján alakult ki a felállÍtott

sorrend:

Bálint Zo|tán

Bódis Géza

császár János

21 szavazat

27 szavazat

16 szavazat



Hanke ZsőfiaAdrienn

pulai sándor

Németh Gábor

Tamás Gábor

Póttag: SzamosiGábor

20 szavazat

2l szavazat

|5 szavazat

16 szavazat

9 szavazat

7 l2022.Q022.05.30.\ száműtaewűlésihatározat: __ _J___ _
av azatokalapján a ZNI{ÍIK EFB tagjai közé

o Bálint zoltán
r Bódis Géza
. Császár János
o Hanke Zsőfia Adrienn
o pulai sándor
o Németh Gábor
o Tamás Gábor

Póttag:
o szamosi Gábor

választotta meg.

Zírsző. epvebek:

Trajer Ferenc: Megköszöni a megjelent tagoknak arészvételt.

Ue§kérdezi, van - e még valakinek kérdése, hozzásző|ása,

Izer Nándor:
Megköszönteahozzászőlásokat,ktizreműko{,1qlt$§
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Büki Andrea
jegyzőkönyv vezető

TőthZolitéln
jegyzőkönyv hitelesítő

Vas László
jegyzőkönyv h itelesító


